

Vårmöte Datorföreningen Update 2022-03-14

Närvarande:

David Klaftegger	(davidk)
Ronny Svedman	(ronny)
Karl Rikard Lang	(krl)
Thorild Selén	(thorild)
Anders Andersson	(andersa, via telefon)
Anke Stüber	(zeltophil)
Andreas Lindmark	(kgs)
Sanna Kurdahl	(bluerai)
Bjarni Juliusson	(bjarni)
Madelene Alanenpää	(himnes)
Peter Lindberg	(budis, från punkt 4)

1. Anke Stüber (zeltophil) förklarar mötet öppnat 18:30.
2. a. Mötet finns behörigen utlyst.
b. Mötet väljer zeltophil till ordförande.
c. Mötet väljer Bjarni Juliusson (bjarni) till sekreterare.
d. Mötet väljer Madelene Alanenpää (himnes) och Andreas Lindmark (kgs) till justeringsmän tillika rösträknare.
e. Mötet godkänner dagordningen.
3. zeltophil föredrar verksamhetsberättelsen, och den läggs till handlingarna.

[Peter Lindberg (budis) kommer till mötet.]

4. David Klaftegger (davidk) föredrar den ekonomiska berättelsen, och den läggs till handlingarna.

Kostnaden för utskick var hög p.g. dels av att utlägg för utskick under 2020 ersattes under 2021; dels av att ett felaktigt utskick gjordes under året, vilket ledde till ett extra utskick.

Kostnaden för administration var ovanligt hög p.g.a. att vi bytte bank och därför hade två bankkonton under en del av året.

davidk kommenterar att PayPal är dyrt, och rekommenderar att man använder andra betalningsmetoder. PayPal är dock praktiskt för betalningar från utanför EU.

Kostnaden för flytten blev lägre än väntat, tack vare att många frivilliga hjälpte till.

5. Thorild Selén (thorild) föredrar revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrker ansvarsfrihet för 2021 års styrelse.
6. Mötet beslutar att bevilja 2021 års styrelse ansvarsfrihet.
7. zeltophil konstaterar att vi har en lokal. Mycket arbete återstår med att packa upp och ställa lokalen i ordning.

zeltophil understryker också att det behövs fler sponsorer. Alla medlemmar uppmanas att bidra i arbetet med att söka sponsorer.

Medlemmarna uppmanas också att hjälpa till att hitta nya medlemmar, packa upp i lokalen, och hålla föredrag i vår månatliga föredragsserie.

Vi påminner oss om att skicka ut information till medlemmarna om var PDF-broschyren finns som man kan skicka till potentiella sponsorer.

zeltophil meddelar att hon själv och Jesper Christensen (vol) arbetar på det elektroniska låset så att alla medlemmar kan få tillträde till lokalen.

thorild meddelar att man planerar att få igång någon form av datordrift i den nya lokalen inom kort nu när vi har en internetanslutning.

8. Mötet rekommenderar styrelsen att kalla till höstmöte måndag 14:e november klockan 18ak.
9. Ronny Svedman (ronny) utbringar ett hurra för RUDEL-gruppen och styrelsen.
zeltophil meddelar att förhandlingar pågår med ytterligare en sponsor.
Det föreslås att Update borde delta igen på kulturnatten med en film.
Anders Andersson (andersa) vill bli underrättad om arbetet med GDPR.
10. Mötet avslutas 19:06.

Bjarni Juliusson
Sekreterare

Madelene Alanenpää
Justeringsman

Andreas Lindmark
Justeringsman